
PROTOKÓŁ Nr VII/19
z VII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 17 kwietnia 2019 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali  konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik  
o godz. 900, zakończyła się o godz. 1247

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  obrady  Rady  Gminy  są  transmitowane  
i  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk.  Nagrania  tych  obrad  
są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Gminy.

Do punktu 1.

Otwarcie VII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał  Przewodniczący Rady Pan Artur
Gacki.
Pan  Przewodniczący  powitał  radnych,  Pana  Wójta,  Panią  Skarbnik,  Pana  Sekretarza,
kierowników jednostek organizacyjnych gminy, kierownika Posterunku Policji w Mielniku,
zaproszonych gości, sołtysów i mieszkańców  naszej gminy
Stwierdził, że na ustawowy skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.
Poinformował o wyłożeniu protokołu z VI sesji Rady Gminy.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o zmianę kolejności porządku obrad tak, aby uchwały intencyjne
dotyczące pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu przed uchwałą w sprawie zmian
budżetu gminy na rok 2019.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, zmieniła porządek obrad sesji.
(w zał. na str...........prot.)

Ustalony porządek sesji brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi

Siemiatyckiemu na realizację  zadania  „Remont  nawierzchni  bitumicznej  na drodze
powiatowej Nr 1785B Mielnik-Mętna-Adamowo”.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu na realizację zadania „Przebudowa ulicy Królewskiej w miejscowości
Mielnik w ciągu drogi powiatowej Nr 1784B Radziwiłłówka-Mielnik”.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w w budżecie gminy na rok 2019.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  Regulaminu  konsultacji  społecznych  

w Gminie Mielnik.
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9. Podjęcie uchwały  w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zadania związane  
z ochroną zabytków i opieki nad zabytkami na terenie Gminy Mielnik.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Mielnik.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2019.
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wstępnego  miejsca  lokalizacji  nowych  przystanków

komunikacyjnych na terenie Gminy Mielnik.
13. Informacja  Dyrektora  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  o  stanie  sieci  wodociągowej  

na  terenie  Gminy  Mielnik  po  likwidacji  zagrożenia  bakterią  grupy  coli  i  podjętych
działaniach naprawczych celem doprowadzenia jakości wody do obowiązujących wymagań.

14. Roczne  sprawozdanie  Wójta  Gminy  Mielnik  za  rok  2018  z  realizacji  zadań  z  zakresu
wspierania rodziny oraz potrzeby związane z ich realizacją.

15. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2018 rok.
16. Rozpatrzenie  informacji  z  realizacji  zadań  i  wykonania  budżetów  Gminnego  Ośrodka

Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej za 2018r.
17. Ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2019r. i analiza kosztów za 2018r.
18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
19. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
20. Wolne wnioski.
21. Zakończenie obrad.

Pan Przewodniczący Rady poinformował radnych o następujących sprawach:
1. W przerwie sesji pani dyrektor GBP wraz z młodzieżą z Zespołu Szkół zapozna radnych 

z osiągnięciami młodzieży w ramach projektu „Równać Szanse”.
2. Zachęcił zebranych do udziału w kiermaszu wielkanocnym, który jest  zorganizowany na

korytarzu  UG  przez  dzieci  z  przedszkola.  Pieniądze  uzyskane  ze  sprzedaży  gadżetów
wielkanocnych zostaną przeznaczone na przedszkole.

3. Pogratulował  Kołu  Gospodyń  Wiejskich  z  Radziwiłłówki  i  Mętnej  otrzymania  dotacji  
z  Funduszu  Inicjatyw  Obywatelskich  na  działalność  społeczną.  Z  terenu  powiatu
siemiatyckiego  tylko  dwie  gminy  otrzymały  takie  dotacje.  Jest  to  bardzo  budujące,  że  
w naszej gminie zaczęło się coś dziać. Zachęcał innych do składania wniosków i szukania
możliwości zdobycia środków. 

Z  racji  bardzo  obszernego  porządku  obrad  sesji  poprosił  radnych  o  merytoryczną  dyskusję  
w poszczególnych punktach porządku sesji.

Do punktu 3.

Pan Wójt Gminy  przedłożył Radzie Gminy informację ze swojej działalności w okresie między
sesjami:

1. O środki dla KGW do Funduszu Inicjatyw Społecznych złożono 100 wniosków, przeszły 32
wnioski, stąd otrzymanie środków przez KGW Radziwiłłówka i Mętna jest dużym sukcesem

1. Wspólnie z zastępcą odbyliśmy spotkanie z Marszałkiem i Wojewodą Podlaskim. Spotkania
były konstruktywne, przedstawiliśmy główne priorytety rozwoju naszej gminy. Jeśli chodzi
o pana  wojewodę rozmowy dotyczyły dróg,  w przypadku marszałka  chodziło o środki  
z  RPO  na  budowę  kładki  pieszo-rowerowej  w  Niemirowie,  kontynuację  „Drogi  do
uzdrowiska”. 

2. Do Funduszu Dróg Samorządowych został  złożony wniosek na ulicę Białą.  Wniosek na
ulicę złożony został po raz trzeci. Odpadamy ze względu na duży dochód w przeliczeniu na
mieszkańca gminy. Z racji, że w bieżącym roku jest dużo środków na drogi, może uda się
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nam pozyskać pieniądze, przynajmniej w wysokości 50 %. Cały koszt przebudowy ulicy
Białej wyniesie ok.2,4 mln.zł. Z własnego budżetu musimy zapewnić połowę tego, czyli 1,2
mln.zł.

3. Dogadaliśmy się ze Starostwem w sprawie ulicy Królewskiej. W tym roku przeznaczamy na
tę drogę 180 tys.zł. Zostaną tam podjęte prace dotyczące przełożenia wodociągu, oraz prace
związane z budową/udrożnieniem kanału burzowego. Budowa ulicy zostanie zakończona  
w 2020 roku.

4. W sprawie drogi powiatowej Mielnik-Adamowo starostwo złożyło wniosek do Funduszu
Dróg Samorządowych. Można na nakładki na drodze pozyskać 600 tys.zł. Dofinansowanie
ze strony UG wynosi 180 tys.zł., będą zrobione trzy odcinki drogi długości 1,5 km.

5. Spotkałem  się  z  dyrektorem  PGE  Bielsk  Podlaski  panem.  Jerzym  Kordziukiewiczem,
prowadziliśmy rozmowy w sprawie modernizacji oświetlenia na ulicy Białej i Królewskiej.

6. Ruszyły promy, ze względu na spadek poziomu wody w Bugu prom w Niemirowie pływał
tylko 3 dni. Prom w Mielniku dobrze sobie radzi, mieszkańcy i turyści nie mają zastrzeżeń
co do wysokości opłat za przeprawę, wprowadzenie opłat przyjęto ze zrozumieniem.

7. Spotkałem się z Wójtem Konstantynowa w sprawie budowy kładki pieszo-rowerowej. Jest
tam duża  inicjatyw oddolna,  w tej  sprawie  zebrano 2 tys.  podpisów. Sprawa jest  znana
Wojewodzie Podlaskiemu i Lubelskiemu. Będziemy dalej lobbować za budową kładki. Jeśli
chodzi  o  prom, to  sprawa jest  spowolniona ponieważ Gmina Konstantynów nie wydała
jeszcze decyzji celu publicznego. Wójt Gminy obiecał, że zrobi to w najbliższych dniach. To
pozwoli na podjęcie działań w sprawie zmiany lokalizacji promu w Niemirowie.

8. Została zakupione urządzenie UV typu PROTEC 1400 dla potrzeb dezynfekcji wody pitnej
w sieci  wodociągowej Gminy Mielnik.  Pan Wójt  zapewnił,  że nie  wpłynie to  na jakość
wody, wszelkie parametry mineralne zostaną zachowane.

9. W  dalszym  ciągu  staramy  się  kontynuować  projekt  „Droga  do  uzdrowiska”.  W  celu
zdobycia  środków  na  odwiert  eksploatacyjny  podjęliśmy  już  rozmowy  z  marszałkiem  
i wojewodą. Dążymy do odwiertu aby wydobywać wody solankowe.

10. Trwają prace nad organizacją transportu publicznego, w tej sprawie spotkałem się z wójtem
Gminy Siemiatycze i burmistrzem Miasta Siemiatycze.

11. Pani  konserwator  zabytków  przedłużyła  do  końca  maja  br.  wydanie  decyzji  w  sprawie
rewitalizacji Góry Zamkowej.

12. Podpisaliśmy umowę na  budowę paneli  fotowoltaicznych w zespole  szkół,  oczyszczalni
oraz na Orliku. Z tego powodu zostały ścięte drzewa przy szkole

13. Byliśmy współorganizatorami otwarcia posterunku policji w Mielniku.
14. Temat Trylogii  został  zamknięty,  pan Eryk S będący przedstawicielem inwestora w spr.

budowy  Trylogii  został  aresztowany.  Jest  podejrzany  o  wyłudzenie  40  mln.zł.  Z  tego
powodu zostanie wstrzymany przetarg na działkę pod Trylogię. Mieliśmy wyczucie w tej
sprawie, staraliśmy się pozyskać informacje na temat potencjalnego inwestora, prosiliśmy 
o  pisma  intencyjne.  Przedstawiciele  Fundacji  Think-Tank  dzwonili  do  gminy  
z przeprosinami za zaistniałą sytuację. Podziękował przedstawicielom Głosu Siemiatycz za
wnikliwy artykuł w tej sprawie.

15. Odbyło się szkolenie – Aktywny Mielnik Spotkanie Animacyjne, szkolenie to spotkało się 
z dużym zainteresowaniem mieszkańców gminy. 

16. Wójt i zastępca uczestniczyli w konferencji, szkoleniu i spotkaniach i uroczystościach.
17. Zakład Gospodarki Komunalne wykonał ogrodzenie Góry Zamkowej. 
18. Podjęliśmy czynności  związane z odtworzeniem szlaków turystycznych – szlaku pieszo-

rowerowego wokół  Gminy Mielnik.  Szlak został  zaudytowany z przedstawicielami UG  
i LOT-u. Powstanie mapa i oznaczenie szlaku.

19. Udało nam się otrzymać dofinansowanie na budowę 2 aktywnych przejść dla  pieszych  
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w  Mielniku  z  Programu  ograniczania  przestępczości  aspołecznych  zachowań  „Razem
bezpieczniej im. Władysława Stasiaka" w 2019 roku na kwotę 24 tyś. zł. Będzie to przejście
przy Zespole Szkół i przejście przy kościele.

20. Dzięki staraniom pracownika Urzędu pani Małgorzaty Radziszewskiej otrzymaliśmy grant
na  42  tys.zł.  z  przeznaczeniem  na  konsultacje  społeczne  nt.  planu  zagospodarowania
przestrzennego. W ramach tego projektu Gmina Mielnik zamierza przystąpić do Systemu
Powiadamiania SMS, w ramach którego mieszkańcy Gminy będą otrzymywać wiadomości
sms  o  istotnych  wydarzeniach  w  Gminie.  System ma  zapewnić  skuteczną  komunikację
urzędu  z  mieszkańcami.  Najważniejszym  jego  celem  jest  wczesne  ostrzeganie  
i  informowanie o ważnych wydarzeniach.  Podstawą sprawnego funkcjonowania systemu
SMS jest zarejestrowanie się w nim jak największej liczby mieszkańców, do czego zachęcał
Wójt Gminy. Zaapelował aby radni i sołtysi rozdawali mieszkańcom druki oświadczeń w
sprawie wyrażenia zgody na udostępnienie numeru telefonu. 

21. Uzyskaliśmy  dofinansowanie  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Białymstoku na zadanie pn. "Edukacja przez zabawę czyli nauka 
z wykorzystaniem ścieżki edukacyjno - przyrodniczej w Mielniku".
Całkowity  koszt  zadania  to:  21074,00  zł,  dofinansowanie:  15000,00  zł.,  nasze  koszty:  
6074,00 zł.
Projekt obejmuje:
• budowę ścieżki o długości ok. 120 m z 5 tablicami dydaktycznymi za szkołą (mapka 

z tymi elementami już jest):
1. gra "sprawność - tropiciel - poznajemy zwierzęta leśne i ich tropy ”
2. gra światowid "drzewa" 
3. multi labirynt - budowa warstwowa lasu
4. gra terenowa "zgaduj-zgadula"
5. dydaktyczna dotycząca pomnika przyrody

• organizację lekcji dla uczniów i dla grup zewnętrznych - zakończone testem wiedzy (test już
jest sporządzony),

• organizację  konkursu  plastyczno-  literacko  -  fotograficznego  pn.  „Pomnik  przyrody  –
okazały i dostojny dąb szypułkowy”,

• wystawę prac zgłoszonych do konkursu pn. „Pomnik przyrody – okazały i dostojny dąb
szypułkowy” w Zespole Szkół w Mielniku i GOKSiR w Mielniku

• imprezę plenerową związaną z nadaniem imienia pomnikowi przyrody,
• powstanie wiata rowerowa przy szkole (za zgodą konserwatora zabytków i musimy uzyskać

wszelkie zgody aby tę wiatę zamontować),
23. Pod koniec kwietnia ukaże się biuletyn informacyjny – bezpłatny informator UG. Znajdą się

w  nim  wszystkie  niezbędne  informacje  dotyczące  życia  gminy  z  I  kwartału  br.  jeśli
informator spotka się z zainteresowaniem, będzie to kontynuowane. W biuletynie pojawi się
informacja  z  ankiet  złożonych  przez  prawie  500  mieszkańców  i  turystów  na  temat
kierunków rozwoju w naszej gminie.

Na prośbę Pan radnego Leszka Karbowskiego kierownik Posterunku Policji w Mielniku przedstawił
się  zebranym.  Poinformował,  że  nazywa się  Tomasz  Wróbel,  ma stopień  aspiranta,  w służbie  
w policji jest od 12 lat.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości  informację z działalności  Wójta  w okresie między
sesjami.
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Do punktu 4.

Interpelacja nr 6/19 Pana Pawła Grzegorza Pury
W imieniu mieszkańców Maćkowicz zwracam się z prośbą o staranne załatanie dziur na drodze
gminnej we wsi Maćkowicze, ponieważ pewne fragmenty drogi o której mowa są w bardzo złym
stanie,  co  uniemożliwia  normalne  korzystanie  z  drogi,  którą  dojeżdżają  do  pracy  mieszkańcy
Maćkowicz.  Obecny  stan  drogi  naraża  mieszkańców  na  kosztowne  naprawy  samochodów,  ale
również  stanowi  realne  zagrożenie  dla  kierowców  ponieważ  omijając  dziury  w  drodze  jeżdżą
poboczem drogi, którym tez się nie da jechać. W związku z powyższym apeluję o pilną interwencję
w tej sprawie i doprowadzenie drogi do stanu normalności.

(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja nr 7/19 Pana Wiesława Remesza
Droga gminna z Pawłowicz w kierunku Końskich Gór skręcająca w stronę Moszczony Królewskiej
nr.geodezyjny 1241 jest co najmniej w czterech miejscach w fatalnym stanie. Wymaga również
wznowienia znaków, gdyż jest bardzo wąska, ok.3 metrów, chociaż z mapy wynika, że powinna być
szeroka  na  6  metrów.  Korzysta  z  niej  wielu  gospodarzy  mających  tam  swoje  pola,  okoliczni
mieszkańcy i nie tylko.  Czy tej  wiosny będą na niej  prowadzone prace równiarką? Czy można
liczyć na wytyczenie właściwej szerokości tej drogi i takie jej wykonanie?

(w zał. na str..........prot.)

Pan Przewodniczący  poinformował, że złożone interpelacje zostaną przekazane Panu Wójtowi  
i zgłaszający w ciągu 14 dni otrzymają na nie odpowiedź. 
Interpelacje  oraz  odpowiedzi  na  nie  zostaną  zamieszczone  na  stronie  internetowej  gminy  oraz
odczytane na najbliższej kolejnej sesji.

Do punktu 5.

Komisje  rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  15  kwietnia  2019  r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu na realizację zadania „Remont nawierzchni bitumicznej na drodze powiatowej  
Nr 1785B Mielnik-Mętna-Adamowo”.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr  VII/36/19  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Siemiatyckiemu  na  realizację  zadania
„Remont nawierzchni bitumicznej na drodze powiatowej Nr 1785B Mielnik-Mętna-Adamowo”.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 6.

Komisje  rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  15  kwietnia  2019  r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Siemiatyckiemu na realizację zadania „Przebudowa ulicy Królewskiej w miejscowości Mielnik  
w ciągu drogi powiatowej Nr 1784B Radziwiłłówka-Mielnik”.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr  VII/37/19  
w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Siemiatyckiemu  na  realizację  zadania
„Przebudowa ulicy  Królewskiej  w miejscowości  Mielnik  w ciągu drogi  powiatowej  Nr  1784B
Radziwiłłówka-Mielnik”.

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 7.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok
2019. Poinformowała o zmianie wysokości subwencji oświatowej (zmniejszeniu).

Pan Przewodniczący Rady zapytał o powód zmniejszenia subwencji i czy to oznacza, że z budżetu
gminy będziemy musieli dołożyć brakującą kwotę.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że subwencje ustalono na podstawie prognozowanych danych z jesieni
ubiegłego  roku.  Po  złożonych  sprawozdaniach  i  szczegółowych  danych  subwencja  została
zaktualizowana. Tak się dzieje w lutym lub marcu każdego roku. W uzgodnieniu z Zespołem Szkół
będziemy dokładali środki z budżetu gminy.

Pan  radny  Jarosław  Selwestrowicz zapytał,  czy  kupiono  zwyżkę  do  ścinania  drzew  |
z  przeznaczonej  na  ten  cel  nadwyżki  ZGK.  Pan  radny  zauważył  również,  że  ZGK powinien  
z własnych pieniędzy kupić lampę do uzdatniania wody.

Pan dyrektor ZGK  poinformował,  że zwyżki  jeszcze nie  kupiono,  ponieważ koszt  jej  wynosi
ponad 100 tys.zł. a nadwyżki było 59 tys. zl.  Przypomniał, że kupiona zwyżka stanowić będzie
mienie  gminy,  podobnie  jak  lampa  do  dezynfekcji  wody.  Gdyby  ZGK  miałby  ponieść  koszty
związane  
z zakupem lampy, wpłynęłoby to na cenę wody.

Komisje  rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  15  kwietnia  2019  r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr  VII/38/19 
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 8.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  Regulaminu
konsultacji społecznych w Gminie Mielnik.

Komisje  rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  15  kwietnia  2019  r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  Regulaminu  konsultacji  społecznych  
w Gminie Mielnik.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr VII/39/19 
w sprawie wprowadzenia Regulaminu konsultacji społecznych w Gminie Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 9.

Pan  Sekretarz  Gminy  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zabezpieczenia  środków
finansowych na zadania związane z ochroną zabytków i opieki nad zabytkami na terenie Gminy
Mielnik.
Poinformował, że jest to uchwała intencyjna, niczego nie narzuca, tą uchwałą rada wyraża swoją
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wolę, że będzie w swojej kadencji dbać o wszystkie obiekty zabytkowe na terenie gminy.
Pan radny Kazimierz Tobota zapytał czy jeżeli w trakcie roku będą potrzeby większe niż środki
określone w uchwale, to czy rada będzie mogła zwiększyć środki?

Pan  Sekretarz odpowiedział  twierdząco.  Kwota  100  tys.  zł.  będzie  co  roku  zapewniana  
w  budżecie.  Jeśli  po  ilości  złożonych  wniosków  okaże  się,  że  kwota  100  tys.  zł.  jest
niewystarczająca,  to  rada  ma  kompetencje  aby  ją  zwiększyć.  Przypomniał,  że  zasady  i  tryb
przyznawania dotacji na obiekty zabytkowe określone są we wcześniejszych uchwałach rady. Są to
uchwały z 2006r i 2014r.

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że dofinansowanie zabytków na terenie Gminy Mielnik jest
bezsprzeczne i nie powinno podlegać dyskusji. Zabytki są naszą wizytówką, to ściąga turystów  
i rozkręca turystykę. Należy pamiętać, że w tym roku wydaliśmy na zabytki około 300 tys. zł.  
W latach następnych chcemy na ten cel przeznaczyć około 400 tys. zł., co łącznie na całą kadencję
daje kwotę 650-700 tys. zł. 
Ze  złożonych  przez  mieszkańców ankiet  wynika,  że  najbardziej  palącym problemem w naszej
gminie są drogi i o tym też musimy pamiętać.

Pan radny Kamil Zalewski zaproponował, aby osoby ubiegające się o dofinansowanie zabytków
kontaktowały się także z radnymi, przedstawiły swoją argumentację co do potrzeby sfinansowania
danego obiektu.

Pan Wójt wyjaśnił, że w uchwale jest ujęte z czym właściciel zabytku powinien przyjść do wójta,
radnych  i  udokumentować  swoją  prośbę.  Jest  to  bardzo  zasadne  aby  osoba  taka  przyszła  na
posiedzenie komisji czy rady i przedstawiła swoje argumenty.

Pan  radny  Jarosław  Selwestrowicz zauważył,  że  powinien  być  postawiony  warunek,  żeby
wnioskodawcy przedstawili dokumenty z ubiegania się o środki w innych instytucjach, a nie tylko
w gminie.

Pan Sekretarz odpowiedział, że obowiązująca uchwała z 2006 roku wszystko to rozstrzyga i taki
warunek powinien być dotrzymany. Nie zawsze jest to przestrzegane.

Na wniosek  Pana radnego Selwestrowicza Pan Przewodniczący zdecydował, aby obowiązujące
uchwały regulujące sprawy przyznawania dotacji na zabytki zostały przekazane radnym.
Pozwoli to na rzeczowe wyjaśnienie tych kwestii mieszkańcom.

Komisje  rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  15  kwietnia  2019  r.  pozytywnie
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  zabezpieczenia  środków  finansowych  na  zadania
związane z ochroną zabytków i opieki nad zabytkami na terenie Gminy Mielnik.

Rada  Gminy  10  głosami  za,  przy  5  głosach  wstrzymujących  się,  podjęła  uchwałę  
nr VII/40/19 w sprawie  zabezpieczenia  środków finansowych  na  zadania  związane  z  ochroną
zabytków i opieki nad zabytkami na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 10.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Mielnik.
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Projekt tej uchwały został przygotowany na wniosek Pana Przewodniczącego Rady. Chodziło 
o zapis dotyczący zapytań, co było inaczej uregulowane w statucie niż w ustawie o samorządzie
gminnym. Przy okazji w par. 25 ust.2 sprostowano kwestie związane z porządkiem sesji. Ponieważ
zapis ten nie spotkał się z akceptacją radnych – brak punktu dotyczącego zgłaszania interpelacji 
i zapytań - komisje negatywnie zaopiniowały projekt uchwały. W związku z powyższym, 
po konsultacji z Wydziałem Kontroli i Nadzoru Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego, zmieniono
zapis dotyczący porządku sesji. Proponowany obecnie zapis brzmi następująco: „Porządek obrad
powinien przewidywać w szczególności: przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, informację Wójta
Gminy o jego pracy między sesjami, interpelacje i zapytania, rozpatrzenie projektów uchwał oraz
podjęcie uchwał, informację o interpelacjach i zapytaniach złożonych przez radnych, wolne wnioski
i informacje”.

Pan Wójt poinformował, że radni nie muszą czekać ze składaniem interpelacji do sesji. Interpelację
można złożyć w każdym czasie i wójt jest zobowiązany odpowiedzieć na nią w ciągu 14 dni.

Rada Gminy jednogłośnie,  przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę  nr VII/41/19 w
sprawie zmian w statucie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 11.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  programu opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik 
na rok 2019.

Pani radna Alicja Sawczuk zapytała, czy płacimy za samą gotowość gospodarstwa rolnego 
do zapewnienia schronienia zwierzętom gospodarskim.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że za samą gotowość nie płacimy.

Komisje  rady  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  15  kwietnia  2019  r.  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2019.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr VII/42/19 
w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2019.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 12.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wstępnego  miejsca  lokalizacji
nowych  przystanków  komunikacyjnych  na  terenie  Gminy  Mielnik.  Poinformował,  że  projekt
uchwały  przygotowano na  wniosek jednego z  mieszkańców wsi  Moszczona Królewskiej,  który
posiada  małe  dzieci  uczęszczające  do  szkoły.  Przystanek  znajduje  się  w centralnej  części  wsi,
doprowadzenie i odebranie dzieci z przystanku stanowi duże utrudnienie. Każdy obywatel może
wystąpić z takim wnioskiem. Pan Sekretarz przedstawił procedurę postępowania związaną 
z  rozpatrzeniem  wniosku.  Do  kompetencji  Wojewódzkiego  Zarządu  Wojewódzkich  należy
ostateczna decyzja o lokalizacji przystanku.
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Pan radny Kazimierz Tobota zapytał, czy przystanek będzie służył także innym mieszkańcom czy
tylko rodzinie wnioskodawcy.

Pan Sekretarz odpowiedział, że proponuje się lokalizację przystanku zgodnie z zasadami ruchu
drogowego, w miejscu, które by zapewniało bezpieczeństwo podróżnym.
My wskazujemy miejsce lokalizacji a zarządca drogi oceni czy spełnia to warunki bezpieczeństwa
ruchu.  Wskazaliśmy  takie  miejsce,  żeby  inni  mieszkańcy  wsi  mogli  również  korzystać  z  tego
przystanku.

Pan radny Leszek Mateusz Karbowski zapytał czy zrobienie nowego przystanku rodziłoby jakieś
koszt dla gminy.

Pan Sekretarz wyjaśnił, że koszty mogą obciążać zarządcę drogi jak również mogą być zlecone dla
gminy. Trzeba  byłoby wykonać zatokę i ustawić wiatę przystankową. Na zatokę przystankowa nie
musimy się zgodzić, ale na pewno do nas będzie należało pobudowanie wiaty przystankowej.

Pan radny Zdzisław Szarek zaproponował aby mieszkańcy wsi wypowiedzieli się w tej sprawie.
Powinni zorganizować zebranie i ustalić czy potrzebują drugiego przystanku.

Na pytanie Pana Sekretarza skierowane do radnego Selewestrowicza czy zasadne jest stworzenie
większej ilości przystanków w Moszczonie Królewskiej Pan radny odpowiedział że nie widzi takiej
potrzeby.

Pan  Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w  sprawie  tej  wskazane  byłoby  przeprowadzenie
konsultacji społecznych.
Zwrócił się do sołtysów o ewentualne wskazanie przystanków w innych miejscowościach gminy,
jeśli będzie taka potrzeba.

Rada  Gminy  1  głosem  za,  przy  8  głosach  sprzeciwu  i  6  głosach  wstrzymujących  się,
odrzuciła  projekt  uchwały  w  sprawie  wstępnego  miejsca  lokalizacji  nowych  przystanków
komunikacyjnych na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

/po przerwie/

Młodzież  z  Zespołu  Szkół  w  Mielniku  wraz  z  Panią  dyrektor  Gminnej  Biblioteki  Publicznej
przedstawiła informację o projekcie „Równać szanse”. Projekt skierowany jest do młodzieży ze wsi
i  małych  miast,  która  ma  mniejsze  możliwości  rozwoju  i  nabycia  potrzebnych  w  życiu
umiejętności. Grupa liczy 13 osób i nazywa się „Gramy i się nakręcamy”. Tematem wiodącym jest
pogłębienie wiedzy i umiejętności w dziedzinie aktorstwa, dziennikarstwa i operowania kamerą.
Podsumowanie projektu odbędzie się w Ośrodku Dziejów Ziemi Mielnickiej i będzie okazją 
do zaprezentowania mieszkańcom osiągnięć grupy.

Pan  Stefan  Książek -  inspektor  ochrony  danych  osobowych  w  Urzędzie  Gminy  Mielnik
przeszkolił radnych i sołtysów na temat ochrony danych i ich przetwarzania w zakresie pełnionych
przez nich funkcji. Pan inspektor odpowiedział na pytania zadawane przez radnych i sołtysów.
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Do punktu 13.

Pan dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku przedstawił informację o stanie sieci
wodociągowej na terenie Gminy Mielnik po likwidacji zagrożenia bakterią grupy coli i podjętych
działaniach naprawczych celem doprowadzenia jakości wody do obowiązujących wymagań oraz
odpowiedział na liczne pytania zadawane prze radnych.
Poinformował, że najbardziej prawdopodobnym powodem zanieczyszczenia bakterią coli jest woda
z rzeczki Mętna, która przesiąka do ujęcia wody na Grabowcu. Zainstalowanie lampy zlikwiduje
problem bakterii – jej skuteczność ocenia się na 99,9%, ponadto ZGK jest w posiadaniu chloratora
do wody, z którego nie zamierza rezygnować. 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości  informację o stanie  sieci wodociągowej na terenie
Gminy Mielnik po likwidacji zagrożenia bakterią grupy coli i podjętych działaniach naprawczych
celem doprowadzenia jakości wody do obowiązujących wymagań.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 14.

Pani Kierownik GOPS przedstawiła roczne sprawozdanie Wójta Gminy Mielnik za rok 2018 z
realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby związane z ich realizacją.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości roczne sprawozdanie Wójta Gminy Mielnik za rok
2018 z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby związane z ich realizacją.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 15.

Pani  Kierownik  GOPS przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej za 2018 rok.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka
Pomocy Społecznej za 2018 rok.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 16.

Pan Arkadiusz Panasiuk przedstawiciel GOKSiR i Pani Irena Wysocka przedstawili informację
z  realizacji  zadań i  wykonania  budżetów Gminnego Ośrodka Sportu  i  Rekreacji  oraz  Gminnej
Biblioteki Publicznej za 2018r.

Przedstawicielowi GOKSiR zwrócono uwagę, że koszty przedstawione są zbyt wybiórczo, trzeba 
je rozpisywać bardziej szczegółowo.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację z realizacji zadań i wykonania budżetów
Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej za 2018r.

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 17.

Pan Arkadiusz Panasiuk przedstawił ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2019 r. i analizę
kosztów za 2018 r.

Pani radna Alicja Sawczuk zwróciła uwagę, że w niektórych miejscach turystycznie atrakcyjnych
i ważnych brakuje ławek i stołów i koszy na śmieci. Powinno się je tam ustawić.

Pan Arkadiusz Panasiuk zgodził się z opinią Pani radnej.

Pan radny Jarosław Selwestrowicz zapytał czy wydawanie dużych środków na imprezy masowe
wpłynęło na udział mieszkańców gminy w tych imprezach. Czy ktoś liczył ile osób z naszej gminy
bywa na tych imprezach?

Pan Arkadiusz Panasiuk stwierdził, że żyjemy w takich czasach, że koszty organizacji zespołów
bardzo wzrosły. Dotyczy to wszystkich zespołów – i tych wysokiej rangi i tych niższej. Koszty 
te  na  przestrzeni  lat  wzrosły  o  300%.  Zdaniem  Pana  Panasiuka  dużo  osób  z  naszej  gminy
uczestniczy w tych imprezach.

Pan  radny  Leszek  Mateusz  Karbowski stwierdził,  że  w  przedstawionej  informacji  brakuje
planowanych kosztów organizacji imprez w sezonie.

Pan Wójt odpowiedział, że poziom dwóch największych imprez - „Dni Mielnika” i Muzycznych
Dialogów  nad  Bugiem„  jest  bardzo  wysoki.  Oprócz  honorariów  dużo  wydajemy  na  scenę,
nagłośnienie  itp.  i  to  wszystko  podnosi  koszty.  Rok  w rok  koszty  się  zwiększają.  Ciężko  jest
zaplanować szczegółowy koszt każdej z imprezy, koszty ogólne ujęte są w budżecie gminy na 2019
r. jeśli tych pieniędzy nie wyda się, one nie przepadają. Pan Wójt stwierdził, że rozumie że radnym
chodzi o transparentność.

Rada Gminy przyjęła  do  wiadomości  ocenę  przygotowania  GOKSiR do sezonu 2019r.  
i analizę kosztów za 2018r.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 18.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że został wprowadzony w błąd przez Pana Sekretarza
Gminy, który poinformował, że na ostatniej sesji nie były składane interpelacje. 

Pan radny Kazimierz Tobota odniósł się do odpowiedzi Pana Wójta na interpelację złożoną na
sesji w dniu 28 lutego 2019 roku dotyczącą odkrzaczenia dróg polnych. Pan radny do interpelacji
dołączył mapkę wskazującą które to są drogi i w których odcinkach należy je odkrzaczyć. Pan Wójt
w odpowiedzi zadeklarował wznowienie granic pasa drogowego, o co Pan radny nie prosił. Pan
radny stwierdził, że wystarczy tylko przywrócenie przejezdności tych dróg.

Pan Wójt poinformował, że rozmawiał o tym z Panem dyrektorem Szewelukiem, który zna sprawę
i będzie się tym zajmował.

Pan  dyrektor  ZGK zaproponował  Panu  radnemu  spotkanie,  obejrzenie  wskazanych  dróg  
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i ustalenie planu działania w sprawie przywrócenia ich przejezdności.

Pan radny Kazimierz Tobota odniósł się również do odpowiedzi jaką otrzymał na złożone na
ostatniej sesji stanowisko w sprawie odpowiedzi na wcześniejszą interpelację. Stwierdził, że Pan
Wójt mu „wciska jakieś insynuacje i nieuzasadnione podpowiedzi”.

Pan Wójt wyraził sprzeciw na takie stwierdzenie pana radnego i odczytał treść pytania wyrażonego
w stanowisku: 
„Czy zamierza Pan Wójt dochodzić zwrotu poniesionych przez Gminę Mielnik  kar finansowych
związanych z budową przedszkola od osób które nie dopełniły swoich obowiązków lub świadomie
złamały prawo narażając nas na kary. Jeżeli nie to proszę o uzasadnienie takiego stanowiska”.
Wyjaśnił, że nie ma żadnego prawnego odniesienia do tej sytuacji i nie ma żadnych podstaw do
wyciągania  wobec  kogokolwiek  konsekwencji.  Jeśli  takie  podstawy  będą  np.  przeoczenie
pracownika itp.,  to na pewno Pan Wójt  rozliczy się  z pracownikiem odpowiedzialnym za daną
sytuację.
Stwierdził,  że  wystąpienie  Pana radnego odebrał  jako insynuację aby wyciągnąć  konsekwencje
wobec konkretnego pracownika tylko dlatego, że zapłaciliśmy karę.

Pan Tobota stwierdził, że nic nie insynuował tylko prosił o wyjaśnienie. Nie ma tam ani słowa na
temat, że insynuuje zwolnienie Pana Gorochowicza.

Pan Wójt przytoczył dalszą część wystąpienia Pana Toboty : „…....czy będzie Pan kontynuował
politykę  kadrową  swego  poprzednika  polegającą  na  braku  wyciągania  konsekwencji  wobec
pracowników, którzy nie dopełnili swoich obowiązków i będzie to nadal trwały element polityki
kadrowej w Urzędzie Gminy Mielnik.”
Odnosząc się do tych słów i kończąc dyskusję Pan Wójt stwierdził, że jego indywidualną decyzją
będzie to, kogo będzie zatrudniał i kogo zwalniał. Przy podjęciu takiej decyzji weźmie wszystko
pod uwagę, o tym czy będą zmiany kadrowe zadecyduje w najbliższej przyszłości. Po pół roku
pracy  w  Urzędzie  Pan  Wójt  widzi  kto  pracuje  dobrze,  wypełnia  swoje  obowiązki  a  kto  je
marginalizuje. Pan Wójt poinformował, że czeka na pewne raporty, które dadzą mu podstawę do
wyciągnięcia  lub  nie  konsekwencji  wobec  niektórych  osób.  Zapewnił,  że  nie  chce  działać
pochopnie, chce mieć twarde i solidne argumenty.

Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą aby interpelacje i zapytania były przynoszone na
sesję.

Pan Wójt zapewnił, że jest to błąd ze strony Urzędu i taka sytuacja więcej się nie powtórzy.

Do punktu 19.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła protokół z VII sesji  Rady
Gminy w dniu 28 lutego 2019 r.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 20.

Pan Franciszek Hruświcki – sołtys sołectwa Tokary poinformował, że po ostatniej  obecności
bakterii coli w gminnym wodociągu w Tokarach we wsi było dużo głosów aby odłączyć się od
wodociągu gminnego i przyłączyć do linii do Klukowicz. Po zapewnieniach Pana dyrektora ZGK,
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że bakterii już nie będzie w wodzie, pewnie mieszkańcy zmienią zdanie w tej sprawie.
Trzeba choć raz w roku puścić równiarkę na drogę Koterka-Niemirów, jest tam koryto i koleiny po
kolana. Do kogo należy ta droga?

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że droga jest gminna. W tej sprawie Pan Wójt rozmawiał  
z Nadleśnictwem i są czynione starania aby tę drogę poszerzyć. 

Pan Wiesław Kochanowski - sołtys sołectwa Adamowo-Mętna
1. Czy zostaną położone krawężniki na drodze Mętna-Adamowo?
2. Brak oświetlenia ulicznego na Porębach.
3. Potrzeba dowieźć ze 2 wywrotki żwiru na drogę gminną w kierunku wysypiska (prośba do

dyrektora ZGK).

Pan Wójt odpowiedział, że krawężniki na drogę Adamowo-Mętna nie są przewidziane, zarządca
drogi zapewnił jednak, że zostanie tam wykonane odwodnienie.
Jeśli  chodzi  o  oświetlenie,  to  sukcesywnie  będziemy  je  wymieniać.  Aby  zrobić  oświetlenie
potrzebny jest projekt. Wiążę się to z dużymi kosztami, będziemy jednak sukcesywnie projektować
nowe oświetlenie i wymieniać stare.

Pan Łukasz Bajena – sołtys sołectwa Mielnik poinformował, że droga koło Pani G         została
odkrzaczona a korzenie nadal są nie usunięte.  Zostały wydane pieniądze na znaki geodezyjne,  
a nadal jeździ się tak, jak jeździło. Drogi dojazdowe do pól w Mielniku są w tragicznym stanie.
Samo równanie tych dróg nie wystarczy, trzeba je dożwirowywać i odkrzaczać.
Pan sołtys zapytał jakie prace koparką wykonywano ostatnio w Rubinku? 

Pan Tomasz Gorochowicz – kierownik referatu w UG poinformował, że w roku ubiegłym, przy
budowie  Rubinka,  za  porozumieniem stron między Gminą a  wykonawcą,  wykazano racjonalne
podejście  do tematu i  zostawiono koryto dopływowe cieku Rubinek w tym miejscu,  w którym
naturalnie ta woda płynęła. Zgodnie z projektem nowe koryto zostało wytyczone nieco inaczej.
Sądziliśmy,  że  takie  racjonalne  czy  logiczne  podejście  do  tematu  będzie  prawidłowe.  Niestety,
nadzór budowlany zakwestionował to rozwiązanie twierdząc, że jest to zbyt duże odstępstwo od
zatwierdzonego projektu. Stąd zaszła konieczność dostosowania koryta dopływowego do zapisów
projektu. Sądzono, że będzie to na tyle nieistotne odstępstwo, które nie będzie rzutowało na dalsze
prace. Inspektor nadzoru budowlanego miał jednak inne zdanie w tej sprawie.
Na pytanie Pana sołtysa Bajeny o koszt pracy koparki Pan Gorochowicz odpowiedział, że koszty
pracy koparki w wysokości ok. 3 tys.zł. poniosła gmina Mielnik. 

Pan Stanisław Drozdowski – sołtys sołectwa Wajków zwrócił się z prośbą o naprawę drogi we
wsi. Jest to droga powiatowa i o ile na odcinku dojazdowym do wsi jest czasami naprawiana, to na
odcinku przez wieś nigdy tego nie robiono a jest taka potrzeba.

Pan  radny  Jarosław  Selwestrowicz zapytał  czy  jest  podpisana  jakaś  umowa  na  wynajem
pomieszczeń na posterunek policji.

Pan Wójt odpowiedział, że podpisaliśmy z Wojewódzką Komendą Policji umowę najmu 45 m2.
Jest  to  normalna  umowa,  płacą  za  media  z  wyjątkiem opłaty  za  ogrzewanie.  Najem lokalu  ze
wszystkimi mediami wynosi 50 zł/m2.
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Pani  Skarbnik poinformowała,  że  na  takich  samych  warunkach  płaci  nam  za  wynajem
pomieszczeń na Ośrodek Zdrowia SP ZOZ Siemiatycze.

Pan radny Witold Terebun zapytał o następujące sprawy:
1) czy są określone kierunki działania w sprawie drogi Wilanowo -Telatycze?
2) na drodze na Stołbce należy pousuwać korzenie,
3) naprawa drogi dojazdowej do posesji Pana radnego,
4) trzeba odkrzaczyć drogę Wilanowo-Sokóle.

Pan radny Kamil Adrian Zalewski
1) Na działce gminnej po wysypisku śmieci w Tokarach (las) są nadal wywożone śmieci.
2) Pięć lat temu wymieniono chodniki w Wilanowie – co dzieje się ze starą kostką z wymiany?

To był majątek gminny – co się z nim stało?

Pan  kierownik  Gorochowicz odpowiedział,  że  prace  trwały  na  drodze  powiatowej  i  kostka
stanowiła własność powiatu.

Pan radny Kazimierz Tobota zapytał czy po wykonaniu prac równiarką jest to potem sprawdzane
ze strony Urzędu Gminy. Dotyczy to prac wykonanych na ulicy Dębowej, przy panującej suszy
prace równiarki nie przyniosły żadnego efektu, nadal pozostały tam dołki.
Wcześniej umawiano się, że w newralgicznych punktach na drogach żwirowych będzie dowożony
destrukt. Może Pan Wójt sprawdziłby wykonanie tych prac?

Pan Wójt odpowiedział, że prace te sprawdzają Pan Tadeusz Szeweluk i Pan Karol Dobrzaniecki.

Na prośbę Pana Wójta Pan dyrektor ZGK odniósł się do tej sprawy. Poinformował, że pracami
związanymi z równaniem dróg zajmuje się Pan Karol Dobrzaniecki. Na jego hasło Pan dyrektor
podsyła  mu  sprzęt  do  pomocy  –  koparkę  lub  dowiezienie  destruktu.  Za  jakość  prac  tylko  
i wyłącznie odpowiada Pan Karol Dobrzaniecki. Pan Szeweluk nie był na ulicy Dębowej i trudno
mu się odnieść do sprawy. Jego zdaniem obecnie jest za sucho na równanie dróg. Stwierdził, że
problemem  związanym  z  naprawą  dróg  gminnych  jest  brak  surowca.  Drogi  powinny  być
wyniesione,  wyprofilowane, podsypywane. Tego bez własnej równiarki i  surowca nie jesteśmy  
w stanie zrobić.

Pan radny Tobota zaproponował  Panu Szewelukowi  wspólne  sprawdzenie  jakości  prac  na  tej
drodze.

Pani radna Alicja Sawczuk zgłosiła  sprawę gromadzenia śmieci  na Przedmieściu,  w kierunku
Sutna (jest to widoczne z ulicy Brzeskiej), zaśmiecanie olszyn między Przedmieściem a Rubinkiem,
rozkradanie wydm na Przedmieściu, nad Bugiem.

Pan  radny  Jarosław  Selwestrowicz zaproponował  aby  przy  udzielaniu  odpowiedzi  podawać
przybliżoną datę załatwienia sprawy, tak aby nie były to czasami wymijające odpowiedzi.

Pan  Marcin  Czerwiński  –  Zastępca  Wójta  Gminy dokonał  prezentacji  swojej  osoby.
Poinformował,  że  z  pochodzenia  jest  mielniczaninem  i  obecnie  mieszka  w  Mielniku.  Posiada
wyższe wykształcenie magisterskie o kierunku zarządzanie przedsiębiorstwem na Uniwersytecie w
Białymstoku oraz ukończone 2 kierunki studiów podyplomowych - z zakresu ekonomii społecznej i
administracji.  Pan Czerwiński  10  lat  pracował  w Ośrodku Polityki  Społecznej  w Białymstoku,
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zdobyte tam doświadczenie chce wykorzystać w pracy w Mielniku. 
Przysłuchując się dyskusji na sesji stwierdza, że ok. 90 % rzeczy o których się mówi to drogi,
inwestycje, mosty itp. a zapomina się o celach społecznych. Pan Wójt chciałby w tym kierunku
rozruszać gminę. Wczoraj w UG odbyło się spotkanie dotyczące spraw społecznych, rozmawiano 
o organizacjach pozarządowych, o możliwości finansowania drobnych działań, np. sprawą śmieci
może zająć się któraś z organizacji  społecznych. 2 maja br. mamy fajną inicjatywę społeczną -
sprzątanie rzeki Bug. Zaprosił wszystkich chętnych do udziału w tej inicjatywie, nie jest to nasz
pomysł, inicjatorem tego było czasopismo „Kraina Bugu”. Jest to akcja społeczna, wolontaryjna.
Pan Marcin Czerwiński poinformował także, że do tej pory zawodowo zajmował się wspieraniem
pracowników  socjalnych,  ośrodków  pomocy  społecznej  na  terenie  naszego  województwa,
placówkami  opiekuńczo-wychowawczymi,  domami  pomocy  społecznej.  Organizował  szkolenia,
konferencje,  targi,  wizyty studyjne.  Zajmował się również ekonomią społeczną,  pozyskiwaniem
osób które zajmowałyby się osobami wykluczonymi społecznie.
Jeśli chodzi o organizację imprez, to Pan Wójt organizował duże imprezy szczebla regionalnego,
gdzie koszy uczestnictwa zespołów były bardzo wysokie.
Stwierdził, że na dobrych imprezach kulturalnych nie można zaoszczędzić, ceny imprez narzucane
są również przez procedury zamówień publicznych.

Pan radny Jarosław Selwestrowicz stwierdził, że wypowiedzią Pana Wójta poczuł się wywołany
do dyskusji. Stwierdził, że jako gmina jesteśmy z dużym balastem długu i musimy na wszystkim
oszczędzać.

Pan Wójt Marcin Urbański zauważył, że nie możemy wyrzec się wszelkiej działalności po to, aby
tylko oddawać ten dług. 
Zwrócił się do radnych i sołtysów aby odbierali oświadczenia do wpisywania numerów telefonów 
i plakaty. 
W imieniu  własnym,  zastępcy  i  wszystkich  pracowników  złożył  życzenia  świąteczne  z  okazji
nadchodzących Świąt Wielkanocnych.

Pan Przewodniczący Rady w imieniu własnym i radnym złożył życzenia świąteczne.
Stwierdził, że zarówno sam jaki jego zastępczyni otrzymują liczne telefony od mieszkańców, ludzie
chcą zmian i takie zmiany będą powoli następowały.

Do punktu 21.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  VII  sesji  Rady  Gminy  Pan  Przewodniczący
podziękował Radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała 
Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Rady

       Artur Gacki


